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Després d'un mes, convergents i socialistes s'han avingut en secret 

L'Ajuntament del Port de la Selva adopta 
un acord unànime en l'afer del secretari 

EL PORT DE LA SELVA (De la nostra Redacció). - Un 
mes després que a l'Ajuntament del Port de la Selva es 
conegués la resolució favorable de l'expedient incoat 
contra el secretari, sembla que el consistori, governat 
per Convergència amb oposició socialista, vol arribar a 
un acord. Ahir mateix es va celebrar un altre ple, el se
gon en cinc dies, que en l'ordre del dia contenia un punt 
referent ai tema. Després d'un intens debat els regidors 
varen adoptar un acord unànime i secret. Sembla que 
avui se signarà un document de compromís conjunt en 
e! qual totes les parts consenteixen a acceptar les con
dicions d'indemnització, si s'escau, del funcionari expe-
dientat i la possibilitat que continuï o no a la secretaria 
de la corporació. 

A les sis de la tarda la totalitat 
del consistori del port de la Selva 
s'asseia a la taula de plens, amb 
la porta tancada al públic. Per se
gona vegada en cinc dies l'Ajun
tament es reunia per tractar en 
secret l'adopció d'un acord defi
nitiu sobre l'afer del secretari. 

«La resolució judicial, explicaven 
ahir a PUNT DIARi els regidors 
socialistes, sobre l'expedient in
coat és a punt de saber-se I com 
que segurament tornarà a ser fa
vorable al secretari, l'equip de 
govern s'ha estimat més enlles
tir ara una solució directament 
amb el funcionari», g ^ ^ ^ ^ ^ ^^_ 

plicava també ahir l'alcalde Bal-
diri Ruiz, «demà a la tarda ens 
reunirem amb la família del se
cretari David Constants i fins' 
aleshores no es podrà saber quin 
és l'acord adoptat». El consens, 
en forma de document, ha arri
bat després de moltes hores de 
discussions i d'un mes llarg de 

tensions. «Potser aquest tema 
s'arrangi així, diuen els socialis
tes, però n'hi ha d'altres de molt 
més greus que encara estan pen
jats». En la sessió extraordinària 
d'ahir sembla que varen tornar a 
produir-se estira-i-arronses, fins i. 
tot entre l'alcalde, que feia la 
proposta d'acord', i alguns mem
bres del seu grup. «Al final es va 
arribar a una votació unànime en 
la qual nosaltres interpretem que 
no hi ha hagut ni vencedors ni 
vençuts», apunten també els re
gidors socialistes. De la mateixa 
manera, el batlle, que va insistir 
molt que s'adoptés l'acord con
junt, creu que «ara el secretari, 
un cop se sàpiga la resolució ju
dicial de l'expedient, i en cas que 
aquesta li sigui també favorable 
David Constants, podrà optar 
per continuar aquí o marxar, tot i 
que personalment crec que seria 
millor que no continués aquí per
què el clima és tens». Amb tot , 
el secretari es manté ara en un 

Petició del secretari 

Posaran al dia Farxiu 
municipal de Pineda 

PINEDA DE MAR (Del nostre 
corresponsal, Carles Monsal-
ve).— L'arxiu municipal de 
Pineda de Mar serà definitiva
ment posat al dia, en haver-
ho demanat el secretari de la 
corporació, que alhora ha re
cordat al consistori el dret 
que tenen els ciutadans d'ac
cedir als arxius i registres ad
ministratius. Per a la nova or
denació de l'arxiu ja s'ha 
ofert un grup de pínedencs i 
administratius de l'Ajunta
ment. 

La decisió de posar al dia 
l'arxiu municipal ha sorgit 
arran d'un informe, d'un dels 
administratius de l'Ajunta
ment, en el qual s'assenyala 
que, des de l'any 1 9 6 8 , l'ar
xiu municipal ha sofert diver
sos trasllats per raó de vàries 
obres portades a terme en els 
llocs on hi havia l'arxiu, sem
pre fora de l'edifici, cosa que 
ha ocasionat un cert desordre 
en el paperam. 

Tanmateix, segons les pe
ticions fetes a l'Ajuntament, 

«la itinerant» documentació 
ha estat emmagatzemada 
«sense mantenir massa l'or
dre» i solament set o vuit 
anys enrera va ser objecte 
d'una lleugera ordenació, que 
no va afectar la que podria 
anomenar-se part històrica. 

De moment, la corporació 
ha acceptat l'oferiment vo
luntari i gratuït d'un grup de 
pinedencs per tal d'iniciar les 
tasques de selecció del pape
ram arxivat a l'arxiu "munici
pal, alhora que el consistori 
ha demanat a la Generalitat 
les dades necessàries i vi
gents per a la conservació 
dels papers municipals per tal 
de llençar allò que «ja no ser
veix per res i no té cap valor 
històric». 

Aquesta decisió sembla 
que forma part de la reestruc
turació que s'està duent a 
terme a l'entorn de la casa de 
la vila de la qual l'arxiu és una 
de les parts fonamentals, so
bretot de cara a la consecució 
de dades històriques. 

^ ? ^ ' ^ ^ ' ^ ^ ^ 

L'alcalde, Baldiri Rui^ahir va aconseguir que s'arribes a un acord unànime, malgrat les discussions. 

complet hermetisme sense voler uns dies va afirmar que volia de- que «si aquest acord prospera 
aportar tampoc cap dada sobre nunciar. David Constants, de to- no tindré per què presentar cap 
els fets i les irregularitats que fa tes maneres, sí va especificar denúncia». 

«En Gomes, el peó d'en Roca» 
Per altra banda, en relació amb 

la roda de premsa que recent
ment va fer el grup convergent 
amb l'assistència del secretari 
de política municipal del partit, 
Antoni Comes, els socialistes 
han decidit convocar una reunió 
de rèplica. Demà passat es con
centraran al Port de la Selva Ma- • 
nel Nadal i Lluís Maria de Puig, 
de la federació de Girona, Ana 
Batlletbò i Manel Royas, de 
l'executiu nacional del partit, 
Joan Blanc, del secretariat de 
política municipal, i Pasqual Ma-
ragall per tal de fer ells també 
una roda de premsa sobre el te

ma. Mentrestant, Lluís Maria de 
Puig ha avançat a la premsa la 
seva indignació davant «el pro
cés d'aquesta història i en espe
cial de la patètica culminatíió del 
senyor Comes. Considerem into
lerable la seva formulació en la 
roda de premsa i els seus insults 
grollers, amb un estil de Fer polí
tica que no es correspon amb un 
clima de convivència i un llen
guatge d'enorme mediocritat 
propi d'aquell que no té res a dir. 
Antoni Comes va demostrar una 
gran desinformació i per això va 
dir coses que no sórv certes. A 
més a més, en lloc d'abonar l'al

calde i el seu equip, en lloc de fer 
de bomber en una situació podri
da, el que caldria és fer llistes 
sense tants alcaldes ex-franquis-
tes i que tenen problemes amb la 
justícia». Per a De Puig, però, «la 
connotació més greu de tot és 
que Roca Junyent estiueja al 
Port de la Selva i llavors hem de 
creure que dóna la seva benedic
ció a la situació, enviant Comes 
com un peó per distreure el per
sonal i sense actuar per res con
tra la gestió de l'alcalde. Amb un 
silenci explícit, darrera el teló, in
tentant tapar la brutícia». 

Serà un centre semioficial 

Sta. Coloma ja ha donat 
locals per a l'institut 

SANTA COLOMA DE FARNERS 
(Del nostre corresponsal, Joan 
Mart í ) .— Divendres passat 
l 'Ajuntament de Santa Coloma 
formalitzava la seva part de 
l'acord subscrit amb la Generali
tat, segons el qual l ' institut de 
batxillerat Mossèn Benet Font es 
converteix en un centre semiofi
cial. 

Així, el ple de l 'Ajuntament 
(amb ('absència de l'únic repre
sentant de C. Popular i de tres 
regidors de CiU) aprovava per 
unanimitat cedir l'edifici de «Ca 
les Monges», finançant-ne el 
manteniment, llum, aigua, cale
facció, un bidell i un administra
t iu, mentre que la conselleria 
d'ensenyament de la Generalitat 
es farà càrrec de la resta (con
tractació de professors, mate
rial...). 

L'institut de Santa Coloma 
començà a impartir les classes el 
curs 8 1 / 8 2 , assistint-hi alesho
res 4 8 alumnes (35 colomencs, i 
la resta de Vilobí, Riudarenes i 
Massanes). En el darrer curs hi 
assistiren ja un total de 1 6 0 

alumnes (127, colomencs, i la 
resta de Vilobí, Riudarenes, Sils, 
Vidreres i Salitja), assolint-se el 
Ser curs de BUP. 

Per al proper curs és previst ja 
iniciar les classes de COU, men
tre que el nombre d'alumnes que 
s'espera rebre és d'uns 2 4 0 . 

L'edifici compta actualment 
amb vuit aules d'estudi, cinc mi-
niclasses per a seminaris i des
doblaments, laboratoris de físi
ca, química i ciències naturals, 
aula de dibuix, i aula d'usos múl
tiples (audiovisuals, exàmens, 
reunions,...). Tot i rebre's la se-
mioficialitat abans del que s'es
perava («confiàvem que aquest 
any la Generalitat ens subven
cionaria més professors, però no 
comptàvem amb la mesura pre
sa»), aquest estat no ha de durar 
gaire, ja que segons el mateix al
calde, «s'ha d'acabar quan esti
gui construït el Centre Bivalent 
de FP-BUP als terrenys que ja 
hem cedit, i tinc entès que l'any 
que ve es podria començar la 
construcció». 

CalSastre 

Tels. 972-86 84 22 - 86 81 63 

URBANITZACIÓ 
RESIDENCIAL 

Informació i venda 
a la mateixa finca 

SANT HILARI SACALM 

PIZZERIA 
LA RODONA 

Menús variats 
Ctra. Sta. Eugènia, 53 Tel. 20 16 72 

Caldes restà 
tot un dia 
sense aigua 
CALDES DE MALAVELLA 
(Del nostre corresponsal).— 
Fins ahir a les vuit del vespre, 
la població de Caldes va ro
mandre més de trenta hores 
sense aigua potable a causa 
d'una avaria enregistrada en 
una important part de ia xar
xa. Segons que sembla, la pa
na va ser causada per les 
arrels d'un arbre que van mal-
merar la canonada i deixà 
pràcticament tot Caldes sen
se subministrament d'aigua. 
Com que l'avaria va tenir lloc 
diumenge, Í IS serveis tècnics 
no es pogueren posar a treba
llar fins ahir dilluns. 

Antoni Figueres, regidor 
responsable de l'àrea de Ser
veis, desmentia, al seu 
temps, les irregularitats que 
circulaven sobre el subminis
trament a tall de rumor entre 
la població. Antoni Figueres 
manifestava també que con
siderava lògica la possibilitat 
d'avaries i igualment compre
nia les dificultats de posar en 
marxa un sistema de respos
ta als problemes. 

Quarit als pòsits i retric-
cions que per a la gent de Cal
des hi ha, el responsable mu
nicipal va dir que d'això no hi 
havia res i que en tot cas hi 
havia una alta càrrega ferrugi-
nosa de les aigües i que es 
precipitava formant aquests 
pòsits. Segons Figueres, des 
que s'utilitzen indistintament 
els quatre pous de què es dis
posa amb prou feines hi ha 
precipitacions. 
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